
 

Szczecin dnia 18.05.2023r. 

 

Protokół z zebrania Rady Osiedla Osów 

w dniu 16 maja 2023 roku 

 

Zebranie Rady Osiedla  odbyło się na polanie rekreacyjnej osiedla. 

Zgodnie z porządkiem obrad przewodnicząca Rady  Pani Iwona Świątkowska 
dokonała otwarcie zebrania, stwierdziła quorum  (zgodnie z lista obecności) i 
zaproponował zatwierdzenie następującego porządku zebrania. 

1.  Na prośba ZDiTM wydanie opinia RO OSÓW w sprawie zmian w stałej 
organizacji ruchu i wyznaczenie miejsc postojowych na początkowym odcinku 
ul. Spadziowej patrząc od strony ul. Miodowej. 

2. Podjęcie Uchwały dotyczącej sprawy wydzierżawienia na cele rekreacyjne i 
zieleń działkę 119/10 obręb 2015  zgłoszonej przez Panią Anna Kręgiel ul. Kluka 
42 w Szczecinie 

3. Wyrażenie opinii dot. drogi gospodarczej wokół szeregowca 3-13 przy ul. 
Wiankowej. Sprawę zgłosili do Rady Osiedla w piśmie  mieszkańcy ulicy  którzy 
czynią starania o uzyskanie służebności przechodu i przejazdu ww drogi 
gospodarczej.  

4. Podjęcie decyzji przez Rade Osiedla o miejscu lokalizacji skrzynek 
elektrycznych, które mają służyć do zasilania urządzeń technicznych w czasie 
imprez plenerowych organizowanych przez RO OSÓW na terenie rekreacyjnym 
obejmującą działkę nr.111/10 obręb 2019 

5. Ustalenie terminów dyżurów. 
6. Wolne wnioski. 

 
Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie.  
Członkowie Rady mogli zapoznać się ze wszystkimi sprawami zgłoszonymi do 
Rady Osiedla z załączników do informacji o terminie zebraniu, dlatego też bez 
szczegółowego referowania można była przeprowadzić w wszystkich sprawach 
głosowanie.  
Dyskusja i głosowanie we wszystkich sprawach dotyczących punktu 1,2,3 
przebiegało bardzo sprawnie. Wszyscy głosujący byli zgodni i poparli wnioski 
zgłoszone przez ZDiTM (punkt 1) i mieszkańców (punkt 2,3). 

W kolejnym punkcie zebrania po dyskusji i oceny w terenie Rada podjęła 
decyzję o lokalizacji skrzynek elektrycznych, które mają służyć do zasilania 



urządzeń technicznych w czasie imprez na terenie rekreacyjnym obejmującą działkę 
nr.111/10 obręb 2019. Zaproponowano aby skrzynki zostały zlokalizowane: jedna w 
okolicy wiaty a druga obok lampy i chodnika na asfaltowej części polany 
rekreacyjnej. 

W ostatniej części ustalono plan dyżurów do końca czerwca 2023 roku. 
Ze względu na brak wolnych wniosków Przewodnicząca Rady Osiedla 

zamknęła zebranie.   
    
 
Przygotował 
Janusz Cieloszyk 

 


